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1. Goedkeuren verslag vorige zitting 
Geen opmerkingen 

2. Hervaststelling rechtspositieregeling 
Door Mieke Vandoorne 

Thomas Guillemyn: kunnen we afwijken van hogere regelingen i.v.m. anciënniteit?  

Mieke : Binnen het vooropgesteld kader wel, het is een war on talent.  

Inge Bossuyt: Zal daar zoals in het verleden geen misbruik van gemaakt worden?  

Carlo:  We waken over misbruik. Als we vaststellen dat een medewerker de kantjes er af loopt zullen 

we optreden. Dit mechanisme spaart ons een dienstwagen uit.  

Rosanne Mestdag: Ik maakte het vroeger mee dat er drie dienstwagens ineens toekwamen?  

Carlo: Zal nu niet meer gebeuren. Sinds oprichting van het T-team loopt dit vlot. Het T-team bestaat 

uit allrounders.  

Willy Vandemeulebroucke: Is het nummer van het T-team publiek bekend?  

Carlo: Is niet de bedoeling. Maar wie het nummer moet weten kent het. Ook de hulpdiensten. Foute 

communicatie is echter nooit uitgesloten.  

Willy Vandemeulebroucke / Kathleen Duchi: Financiële impact?  

Mieke: moeilijk te voorspellen. IN SMJP houden we rekening met gemiddeld 10 jaar anciënniteit. 

Voorlopig komen we hier mee toe. Ik denk dat het wel zal meevallen, behalve voor bepaalde moeilijke 

functies.  

 

3. Hervaststelling organogram 
Door Mieke Vandoorne 

 

Willy Vandemeulebroucke: was het vroeger niet beter, toen de gebouwenverantwoordelijke 

aanstuurde?  

Mieke: er werd gekozen voor een centrale aansturing. Nu zijn er centrale poetsprogramma’s. De 

relatie met de gebouwenverantwoordelijke was vroeger minder. Nu loopt het goed. De poetsploeg 

op zich vormt nu een poetsploeg.  De gebouwenverantwoordelijke wordt betrokken, ook bij het 

outsourcen. 

Rosanne Mestdag: Outsourcen en huur zaal. Indien kort ervoor onmogelijk.  

Carlo: is geen punt van outsourcing, maar is een voorwerp van inplannen van poets (intern of 

extern). De vraag komt soms op de proppen. We bekijken of dit nog beter kan.  

Willy Vandemeulebroucke: dit bevestigt mijn punt van daarstraks. Vroeger nam de directeur zijn 

verantwoordelijkheid, had hij geen centrale planning nodig. 

 



4. Harvaststelling arbeidsreglement 
Door Mieke Vandoorne 

 

Geen opmerkingen 

 

5. Varia 
• Ontslag Carlo Daelman.   

Het college nam op 12/7 akte van het ontslag van de AD.   Vraag om bij 

hoogdringendheid de vacant verklaring toe te voegen aan de gemeenteraad.  Vacant 

verklaren: eerst werfreserve aanspreken, daarna (eventueel) aanwervings- en 

bevorderingsprocedure.  Voorstel college Harelbeke einddatum AD : 30/10/2022 

 

 
De zitting wordt afgesloten. 

 
 

De verslaggever 

Carlo Daelman 


